香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

物業管理 (住宅) Property Management (Residential)

金獎 Gold Award





活資料站

能置 置 富 花 園 有 限 公 司 Chi Fu Fa Yuen Limited

置富花園有限公司 置富花園 Chi Fu Fa Yuen Limited Chi Fu Fa Yuen

置富花園積極實踐及推廣「環保一條龍 減廢全方位」及「健康綠色社區 凝聚低碳減廢」, 透過舉辦大型嘉年華及教育活動,以及落實回收等措施,推廣減廢減碳。

Chi Fu Fa Yuen actively implements and promotes "all-rounded waste reduction" and "carbon and waste reduction for a greener community". Through organising large-scale carnivals and educational programmes and practising recycling, Chi Fu Fa Yuen promotes reduction in waste and carbon emission.



與置富花園居民協會緊密合作,舉辦一系列環保教育活動,加強居民對 環境保護的意識及知識。

Collaborating closely with the Chi Fu Fa Yuen Residents' Association to hold a series of environmental education activities to enhance residents' awareness and knowledge on environmental protection.



Green Corner

安裝環保單車推廣健康生活及可再生能源。 Installing eco-bikes to promote healthy lifestyle and renewable energy.



在屋苑不同地方設立有機園圃,綠化環境 並鼓勵住戶實踐有機低碳生活。

Setting up organic farms in different parts of the estate, greening the environment and encouraging residents to practise organic low-carbon living.